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Activiteitenkalender 
	  
29	  mei	   14.00	  tot	  17.00	  uur	  
workshop	  ‘Creatief	  met	  schaap’	  in	  de	  
schuur	  bij	  Jacob	  Oeben,	  	  Hoofdweg	  4.	  
	  
30	  mei	  09.00	  tot	  12.00	  uur	  
workshop	  ‘Creatief	  met	  schaap’	  in	  de	  
schuur	  bij	  Jacob	  Oeben	  aan	  de	  Hoofdweg.	  
	  
3/4/5	  juli	  	  
FestiValderAa	  2015.	  Meer	  informatie	  op	  
http://festivalderaa.nl	  
Locaties:	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
18/19/20	  september	  
Brinkdagen	  Zeegse	  2015	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
 
 
 

  Van	  de	  redactie	  
	  
Deze	  keer	  een	  extra	  gevuld	  Zeegser	  
Loopje.	  Weer	  twee	  interviews	  met	  
nieuwe	  inwoners,	  plantennieuws	  van	  
Fred	  en	  ons	  dorpsproject	  2015	  ‘Creatief	  
met	  schaap’.	  
Lees	  ook	  vooral	  de	  informatie	  van	  het	  
bestuur,	  kijk	  op	  de	  website,	  waar	  alles	  te	  
vinden	  is	  wat	  u	  niet	  in	  het	  Loopje	  kunt	  
lezen	  (dan	  werd	  het	  een	  boekwerk)	  en	  u	  
bent	  weer	  helemaal	  bij	  als	  
dorpsbewoner.	  	  
Het	  volgende	  Zeegser	  Loopje*	  komt	  pas	  
in	  september	  voor	  de	  Brinkdagen,	  maar	  
we	  houden	  u	  via	  de	  website	  op	  de	  
hoogte	  van	  alle	  actuele	  zaken.	  Vooral	  
veel	  gebruiken	  dus	  die	  site.	  Wij	  wensen	  
u	  veel	  leesgenoegen!	  
	  
*	  Wist	  u	  dat	  u	  het	  Zeegser	  Loopje	  ook	  	  	  	  	  	  	  	  
kunt	  downloaden	  van	  de	  site?	  Ook	  de	  
gearchiveerde	  exemplaren?	  	  
	  
Adres	  website:	  	  
http://www.zeegse-‐dorpsbelang.nl	  
Volg	  ons	  ook	  op	  facebook	  en	  twitter.	  
(https://www.facebook.com/	  
dorpsbelangen.zeegse)	  
	  
	  Colofon	  
Redactie:	  
Joke	  Gerds,	  Hoofdweg	  3	  
Trijnie	  Martijn,	  Hoofdweg	  58	  
	  
Opmaak:	  Joke	  Gerds	  
Adres:	  zeegserloopje@gmail.com	  	  
	  
Inleveren	  kopij	  	  
15	  augustus	  2015	  	  

Oproep	  
Ik	  ben	  op	  zoek	  naar	  extra	  collectanten	  in	  
Zeegse,	  Oude	  molen	  en	  Taarlo,	  voor	  de	  
Nederlandse	  Brandwondenstichting.	  De	  
collecte	  is	  van	  11	  t/m	  17	  oktober.	  	  
Meer	  info:	  	  
Eva	  Boer,	  	  collecte-‐organisator,	  06-‐
54743138,	  e.e.boer@gmail.com	  of	  
Zeegsersteeg	  4,	  Zeegse.	  
Alle	  hulp	  is	  welkom!	  
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‘Creatief met schaap’ 
 
 
 
 
 
	  
	  
Beste	  dorpsbewoners,	  
	  
	  
We	  zijn	  verrast	  door	  de	  vele	  enthousiaste	  reacties	  van	  de	  bewoners.	  
75	  schapen	  zullen	  straks	  ons	  dorp	  gaan	  kleuren.	  Een	  groot	  deel	  van	  de	  schapen	  
zagen	  we	  voor	  u	  uit	  en	  daarna	  kunt	  u	  ze	  versieren,	  tijdens	  de	  workshop	  of	  u	  doet	  
het	  zelf.	  	  
De	  workshops	  zijn	  op	  vrijdagmiddag	  29	  mei	  van	  14.00	  tot	  17.00	  uur	  en/of	  op	  
zaterdagochtend	  30	  mei	  van	  9.00	  uur	  tot	  12.00	  uur	  in	  de	  schuur	  bij	  Jacob	  Oeben.	  	  
De	  kunstzinnigen	  onder	  ons	  maken	  zelf	  een	  schaap	  en	  hebben	  vast	  de	  creativiteit	  
om	  er	  iets	  moois	  van	  te	  maken.	  We	  laten	  ons	  verrassen.	  	  Om	  jullie	  inzet	  en	  
creativiteit	  te	  belonen	  stellen	  we	  een	  jury	  samen,	  die	  tijdens	  de	  Brinkdagen	  de	  
mooiste	  schapen	  gaat	  kiezen.	  De	  schapen	  door	  de	  jeugd	  gemaakt	  en	  die	  van	  de	  
volwassenen	  zullen	  apart	  worden	  beoordeeld.	  	  
In	  de	  eerste	  week	  van	  juli	  wanneer	  de	  feesttent	  van	  het	  Nationaal	  Beek	  en	  
Esdorpenlandschap	  op	  de	  Brink	  staat,	  in	  het	  kader	  van	  50	  jaar	  Drentse	  Aa,	  willen	  
we	  graag	  zoveel	  mogelijk	  schapen	  bij	  de	  tent	  hebben	  staan.	  Later	  tijdens	  de	  
Brinkdagen	  (	  18,19	  en	  20	  september)zullen	  we	  de	  schapen	  opnieuw	  op	  de	  Brink	  
zetten.	  
Het	  zagen	  van	  de	  schapen	  begint	  binnenkort.	  De	  workshop	  is	  eind	  mei.	  	  
Tijdens	  de	  workshop,	  bij	  het	  inrichten	  van	  de	  markeringen	  aan	  het	  begin	  en	  het	  
einde	  van	  het	  dorp	  en	  natuurlijk	  straks	  bij	  de	  Brinkdagen	  doen	  we	  een	  beroep	  op	  
de	  mensen	  die	  hebben	  aangegeven	  om	  te	  helpen.	  De	  correspondentie	  loopt	  zoveel	  
mogelijk	  via	  de	  mail	  of	  telefonisch.	  	  Wilt	  u	  informatie,	  of	  heeft	  u	  nog	  materiaal	  voor	  
de	  workshop,	  laat	  het	  ons	  weten.	  Zie	  ook	  voor	  het	  laatste	  nieuws	  de	  website	  
www.zeegse-‐dorpsbelang.nl.	  	  Ga	  naar	  nieuws/	  creatief	  met	  schaap.	  We	  wensen	  
jullie	  allen	  veel	  creativiteit	  en	  laat	  ons	  dorp	  begrazen	  door	  uw	  ‘creatief	  schaap’.	  
	  
De	  werkgroep,	  
Joke	  Gerds	  	  	   	   (	  559313,	  jokegerds@gmail.com)	  
Lies	  Hooijer	  	   	   (	  541469,	  klaaslieshooijer@gmail.com)	  	  
Joke	  Lotens	  	   	   (	  544080,	  joke.lotens@hetnet.nl)	  
Anneke	  Joosten	  	   	   (	  542775,	  ap.joosten@home.nl)	  	  
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Mededelingen van het bestuur 
	  
Gemeentepagina	  
De	  gemeentepagina	  in	  de	  Oostermoer/Noordenveld	  is	  verdwenen.	  Deze	  informatie	  
is	  voortaan	  te	  vinden	  op	  de	  website	  van	  de	  gemeente.	  Er	  staat	  een	  link	  op	  
http://www.zeegse-‐dorpsbelang.nl.	  Ga	  naar	  ‘externe	  links’.	  
	  
Verslag	  ALV	  	  17	  maart	  2015	  
Het	  verslag	  van	  de	  algemene	  ledenvergadering	  kunt	  u	  downloaden	  van	  de	  website.	  
http://www.zeegse-‐dorpsbelang.nl.	  Ga	  naar	  nieuws	  /	  nieuws	  van	  het	  bestuur.	  
	  
Lidmaatschap	  Dorpsbelangen	  
Wij	  willen	  graag	  uw	  aandacht	  voor	  het	  volgende:	  Het	  valt	  ons	  op	  dat	  het	  
ledenaantal	  van	  dorpsbelangen	  lijkt	  terug	  te	  lopen.	  Vaak	  komt	  dit	  doordat	  een	  lid	  
vergeet	  	  de	  jaarlijkse	  bijdrage	  te	  betalen.	  Wij	  stuurden	  u	  daarvoor	  nooit	  een	  
herinnering.	  We	  denken	  dat	  dit	  de	  oorzaak	  is,	  want	  als	  wij	  iets	  organiseren	  is	  een	  
ieder	  namelijk	  van	  de	  partij,	  iets	  wat	  wij	  overigens	  enorm	  waarderen.	  Maar	  we	  
hebben	  u	  wel	  nodig,	  ook	  financieel!	  
	  
Om	  te	  zorgen,	  dat	  we	  ons	  ledental	  op	  peil	  houden,	  waarmee	  we	  voldoende	  budget	  
hebben	  om	  alle	  activiteiten	  te	  kunnen	  organiseren,	  hebben	  we	  besloten	  het	  bedrag	  
van	  het	  lidmaatschap	  te	  wijzigen	  in	  10	  euro,	  ongeacht	  de	  grootte	  van	  een	  
huishouding	  (was	  10	  euro	  plus	  2	  euro	  voor	  elk	  ander	  gezinslid)	  en	  over	  te	  gaan	  tot	  
automatisch	  incasso,	  zodat	  niemand	  het	  meer	  kan	  vergeten.	  In	  het	  kader	  hiervan	  
komen	  wij	  deze	  zomer	  bij	  u	  aan	  de	  deur	  met	  onze	  actie,	  die	  we	  ‘Vriendje	  voor	  een	  
tientje’	  hebben	  genoemd.	  Dit	  tientje	  willen	  we	  graag	  eenmaal	  per	  jaar,	  in	  maart,	  
automatisch	  incasseren.	  Wij	  kunnen	  zo	  een	  stabiel	  ledenaantal	  opbouwen,	  voor	  u	  
is	  het	  vergeten	  verleden	  tijd	  en	  wij	  kunnen	  doorgaan	  met	  het	  organiseren	  van	  
leuke	  activiteiten,	  voor	  jong	  en	  oud.	  	  
	  
Tot	  ziens	  bij	  u	  aan	  de	  deur!	  	  



	  

5	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
50	  jaar	  Drentse	  Aa	  
Komende	  zomer	  plaatst	  het	  Nationaal	  Beek	  en	  Esdorpenlandschap	  een	  tent	  bij	  ons	  
op	  de	  brink	  ter	  gelegenheid	  van	  50	  jaar	  Drentse	  Aa.	  Deze	  tent	  is	  ook	  voor	  ons	  
beschikbaar.	  Wij	  hebben	  gekozen	  voor	  een	  samenwerking	  met	  ‘De	  maakschappij’	  
en	  openbare	  dalton	  basisschool	  de	  Zuidwester	  te	  Zuidlaren,	  omdat	  de	  meeste	  
kinderen	  uit	  ons	  dorp	  op	  deze	  school	  zitten.	  Het	  is	  de	  bedoeling	  dat	  de	  kinderen	  
gezamenlijk	  een	  3D	  maquette	  gaan	  maken	  van	  de	  Drentse	  Aa.	  	  
	  
Deze	  activiteit	  vindt	  plaats	  op	  de	  brink.	  De	  maquette	  wordt	  mogelijk	  geëxposeerd	  
op	  het	  festival	  der	  Aa	  in	  Schipborg.	  Het	  is	  allemaal	  nog	  in	  een	  startfase,	  maar	  wij	  
stellen	  u	  nu	  vast	  op	  de	  hoogte	  in	  dit	  laatste	  Zeegser	  Loopje	  voor	  de	  zomervakantie.	  
Tevens	  willen	  wij	  de	  basisschool	  leerlingen	  uit	  ons	  dorp	  die	  elders	  op	  scholen	  
zitten,	  natuurlijk	  de	  mogelijkheid	  geven	  om	  mee	  te	  doen.	  Het	  project	  omvat	  1	  
middag	  in	  de	  laatste	  week	  voor	  de	  zomervakantie.	  
	  
Zijn	  er	  kinderen	  die	  mee	  willen	  doen	  die	  niet	  op	  de	  Zuidwester	  zitten,	  dan	  kunnen	  
die	  zich	  aanmelden	  bij:	  Klaas	  Hooijer,	  06-‐42091061	  of	  Ingmar	  van	  der	  Woude,	  06-‐
51389658.	  Zij	  gaan	  dan	  hun	  best	  doen	  voor	  die	  kinderen	  om	  vrij	  van	  school	  te	  
krijgen	  en	  mee	  te	  doen	  in	  de	  groep	  waar	  ze	  normaal	  ook	  in	  het	  dorp	  mee	  omgaan.	  
Tot	  slot:	  ziet	  u	  ons	  bezig	  op	  de	  brink?	  Kom	  dan	  gezellig	  even	  langs!	  	  
	  



	  

6	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Zeegse	  wil	  ook	  glasvezel	  
Een	  groot	  deel	  van	  ons	  dorp	  is	  voor	  een	  internetverbinding	  afhankelijk	  van	  de	  
telefoonkabel.	  Een	  ieder	  die	  dit	  heeft,	  zal	  de	  volgende	  symptomen	  herkennen:	  
traagheid	  bij	  downloaden,	  om	  over	  de	  uploadsnelheid	  nog	  maar	  niet	  te	  spreken,	  op	  
spitstijden	  nog	  trager,	  soms	  onderbreking	  van	  verbinding,	  geluid	  en	  beeld	  bij	  
filmpjes	  die	  niet	  synchroon	  lopen,	  vastlopende	  filmpjes,	  sommige	  websites	  niet	  
kunnen	  bekijken	  omdat	  die	  te	  zwaar	  zijn.	  En	  zo	  zijn	  er	  nog	  veel	  meer	  dingen	  op	  te	  
noemen.	  De	  mensen	  met	  de	  coaxkabel	  van	  Ziggo	  hebben	  uiteraard	  een	  betere	  
verbinding,	  maar	  ook	  daar	  treedt	  traagheid	  op	  in	  spitstijden	  en	  is	  de	  
uploadsnelheid	  een	  stuk	  lager	  dan	  de	  downloadsnelheid.	  	  
	  
Toenemend	  behoefte	  aan	  dataverkeer	  
Internet	  speelt	  een	  steeds	  grotere	  rol	  in	  ons	  dagelijks	  werk	  en	  leven.	  De	  
hoeveelheid	  data	  die	  we	  via	  internet	  versturen	  neemt	  snel	  toe.	  Nieuwe	  
toepassingen	  in	  de	  zorg	  (ouderen	  moeten	  steeds	  langer	  thuis	  blijven	  wonen),	  
landbouw,	  onderwijs	  en	  bedrijfsleven	  stellen	  hogere	  eisen	  aan	  onze	  
breedbandnetwerken.	  Vooral	  voor	  digitale	  zorg	  worden	  kwalitatief	  goede	  
beeldverbindingen	  heel	  belangrijk.	  Zo	  kan	  een	  oudere	  bijvoorbeeld	  een	  digitaal	  
consult	  krijgen	  van	  de	  huisarts,	  als	  deze	  via	  een	  videoverbinding	  de	  mensen	  maar	  
wel	  kan	  zien.	  Een	  snelle	  internetverbinding	  is	  nodig	  om	  snel	  beelden	  heen	  en	  terug	  
te	  zenden.	  Over	  de	  huidige	  kabel	  van	  Ziggo	  en	  de	  telefoonlijn	  kan	  dat	  niet.	  
	  
De	  oplossing?	  	  
Met	  zijn	  allen	  gaan	  voor	  glasvezel,	  maar	  dan	  ook	  voor	  iedereen	  die	  mee	  wil	  doen.	  
Niet	  zoals	  destijds	  met	  Ziggo,	  alleen	  'gratis'	  voor	  het	  kerngebiedje.	  En,	  zoals	  twee	  
jaar	  geleden	  bleek,	  zijn	  is	  een	  buitengebied	  zoals	  Zeegse	  voor	  commerciële	  partijen	  
niet	  interessant.	  Een	  werkgroep	  heeft	  toen	  geprobeerd	  dit	  via	  Reggefiber	  voor	  
elkaar	  te	  krijgen	  en	  dat	  is	  niet	  gelukt.	  Kortom,	  als	  we	  snel	  internet	  willen	  in	  Zeegse,	  
zullen	  we	  daar	  zelf	  het	  initiatief	  voor	  moeten	  nemen.	  Het	  bestuur	  van	  
Dorpsbelangen	  heeft	  ervoor	  gekozen	  zich	  aan	  te	  sluiten	  bij	  ECO	  Oostermoer.	  Deze	  
coöperatie	  heeft	  vorig	  jaar	  tijdens	  de	  ALV	  een	  presentatie	  gehouden.	  	  
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Hoe?	  
Allereerst	  is	  het	  belangrijk	  de	  belangstelling	  in	  ons	  dorp	  te	  inventariseren.	  Op	  de	  
website	  www.wilookglasvezel.nl	  	  (er	  staat	  ook	  een	  link	  op	  onze	  eigen	  website	  
onder	  ‘Externe	  links’	  en	  onder	  nieuws	  van	  het	  bestuur)	  kun	  je	  je	  aanmelden	  als	  
belangstellende.	  Hier	  is	  is	  ook	  te	  zien	  hoeveel	  mensen	  zich	  al	  geregistreerd	  hebben.	  	  
	  
Het	  aanbod	  
Voor	  de	  aanleg	  is	  uiteraard	  geld	  nodig.	  De	  kostprijs	  komt	  gemiddeld	  uit	  op	  €	  1.500,-‐	  
per	  aansluiting,	  hiervoor	  zal	  geïnvesteerd	  moeten	  worden.	  Er	  zijn	  twee	  manier	  om	  
mee	  te	  doen:	  
1.	  Je	  wordt	  direct	  mede-‐eigenaar	  en	  investeert	  zelf	  €	  1.500,-‐;	  je	  verdient	  dit	  via	  
maandelijkse	  korting	  van	  €	  9,-‐	  op	  je	  abonnement	  in	  ongeveer	  14	  jaar	  terug.	  
2.	  Je	  investeert	  niet	  zelf;	  er	  wordt	  een	  extern	  financier	  gezocht	  die	  met	  die	  €	  9,-‐	  per	  
maand	  voor	  rente	  en	  aflossing	  uit	  het	  abonnement	  in	  max.	  20	  jaar	  wordt	  afbetaald.	  
Daarna	  ben	  je	  alsnog	  volwaardig	  mede-‐eigenaar	  en	  ga	  je	  ook	  rendement	  
ontvangen.	  	  
	  
Er	  zijn	  geen	  bijkomende	  kosten	  meer	  bovenop	  de	  hieronder	  genoemde	  
abonnementsprijzen!	  
De	  bijbehorende	  abonnementsprijzen	  voor	  de	  basispakketten	  zijn:	  
ca.	  €	  30,-‐	  incl.	  btw	  per	  maand	  voor	  de	  basisinternetdienst	  100/100	  MB/s	  
ca.	  €	  36,-‐	  incl.	  btw	  per	  maand	  voor	  de	  basisinternetdienst	  +	  basispakket	  televisie	  
ca.	  €	  37,-‐	  incl.	  btw	  per	  maand	  voor	  het	  basispakket	  all-‐in-‐one	  	  
	  
Op	  de	  website	  www.wilookglasvezel.nl	  	  (ook	  te	  vinden	  onder	  externe	  links	  op	  onze	  
eigen	  website)	  staat	  meer	  informatie	  over	  het	  model,	  de	  werkwijze	  en	  het	  aanbod.	  
De	  laatste	  nieuwsbrief	  van	  ECO	  Oostermoer	  over	  de	  stand	  van	  zaken	  van	  het	  
startgebied	  vind	  je	  hier	  ook.	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Oproep	  werkgroep	  glasvezel	  
Het	  bestuur	  van	  dorpsbelangen	  zoekt	  mensen	  voor	  een	  op	  te	  richten	  werkgroep	  
‘glasvezel’	  om	  o.a.	  de	  voorlichting	  over	  en	  de	  belangstelling	  in	  ons	  dorp	  te	  
inventariseren.	  Verstand	  van	  glasvezel	  is	  niet	  nodig,	  wel	  enthousiasme	  over	  het	  
initiatief	  en	  zin	  om	  je	  ervoor	  in	  te	  zetten.	  Interesse?	  Stuur	  dan	  een	  mail	  naar	  Klaas	  
Hooijer:	  dorpsbelangenzeegse@gmail.com	  
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Even voorstellen: 
Kim	  Veenman,	  27	  jaar	  en	  Tom	  Middelburg,	  26	  
jaar.	  Ze	  wonen	  aan	  de	  Hoofdweg	  nr.	  32	  
Trijnie	  Martijn	  
	  
Ik	  val	  maar	  met	  de	  deur	  in	  huis,	  ik	  heb	  jullie	  
namen	  gehoord,	  maar	  hoe	  lang	  wonen	  jullie	  hier	  
en	  waar	  komen	  jullie	  vandaan?	  
	  

K:	  Sinds	  oktober.	  Dus	  zeg	  maar	  een	  half	  jaar.	  We	  komen	  uit	  de	  stad	  Groningen.	  
Daar	  hebben	  we	  gestudeerd.	  Eerst	  woonden	  we	  op	  kamers	  en	  toen	  anderhalf	  jaar	  
samen	  op	  een	  flat.	  Daar	  hadden	  we	  een	  balkonnetje	  van	  anderhalve	  meter	  
ongeveer.	  Dus	  we	  zijn	  er	  een	  stuk	  op	  vooruit	  gegaan.	  Daarvoor	  kom	  ik	  uit	  Norg	  en	  
Tom	  uit	  Assen.	  We	  komen	  dus	  allebei	  uit	  de	  buurt.	  
	  
Hoe	  zijn	  jullie	  in	  Zeegse	  terecht	  gekomen?	  
T:	  De	  ouders	  van	  een	  vriend	  van	  mij	  wonen	  in	  Taarlo	  en	  de	  moeder,	  mw.	  
Hamminga,	  woonde	  hier.	  Zij	  verhuisde	  en	  toen	  hebben	  hier	  eerst	  nog	  een	  jaar	  
andere	  mensen	  gewoond	  en	  nu	  wij.	  
K:	  we	  hadden	  steeds	  contact	  en	  op	  een	  gegeven	  moment	  hoorden	  we:	  het	  is	  vrij	  .	  
Jullie	  kunnen	  erin.	  Wat	  waren	  we	  blij.	  
	  
Wat	  vinden	  jullie	  aantrekkelijk	  van	  Zeegse?	  
K:	  Ik	  de	  ruimte.	  We	  wilden	  weer	  terug	  naar	  een	  dorp.	  De	  stad	  is	  veel	  drukker.	  
T:	  dat	  hoefde	  niet	  perse	  Zeegse	  te	  zijn,	  maar	  meer	  ruimte	  om	  je	  huis	  is	  fijn.	  
K:	  en	  ook	  in	  Drenthe	  
T:	  en	  betaalbaar	  ook.	  Groningen	  is	  erg	  duur.	  
	  
Maar	  Zeegse	  is	  toch	  ook	  niet	  echt	  goedkoop?	  
Wij	  huren	  het	  nu	  voor	  een	  goede	  prijs.	  Qua	  huis	  hebben	  we	  wel	  iets	  minder	  ruimte	  
en	  luxe,	  maar	  we	  hebben	  veel	  meer	  groen	  om	  ons	  heen	  en	  een	  grote	  tuin.	  	  
	  
Wat	  is	  jullie	  beroep?	  
K:	  we	  zijn	  beiden	  bioloog,	  maar	  ik	  ben	  ook	  journalist.	  Ik	  werk	  voor	  mezelf,	  ZZP-‐er	  en	  
ik	  schrijf	  voor	  allerlei	  tijdschriften	  over	  natuur,	  gedrag,	  over	  leven	  in	  het	  Noorden.	  
T:	  ik	  werk	  bij	  een	  adviesbureau	  in	  Groningen,	  Bioclear,	  waar	  we	  veel	  doen	  met	  
biologische	  grondsanering.	  Grond	  schoonmaken	  met	  behulp	  van	  bacteriën	  in	  plaats	  
van	  dat	  je	  het	  wegvoert.	  Ik	  werk	  aan	  moderne	  recycling.	  Een	  fabriek	  heeft	  
afvalstoom	  en	  daar	  gaan	  we	  weer	  iets	  mee	  doen	  bijvoorbeeld.	  Ik	  doe	  veel	  met	  
microbiologie,	  met	  kleine	  beestjes.	  Maar	  ik	  heb	  ook	  een	  hobby	  en	  dat	  is	  
bierbrouwen.	  
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Ja,	  dat	  is	  natuurlijk	  de	  volgende	  vraag.	  Jullie	  hobby’s.	  
T:	  Ik	  brouw	  thuis	  mijn	  eigen	  bier.	  Dat	  is	  hartstikke	  leuk	  en	  eigenlijk	  ook	  biologie.	  Je	  
bent	  twee	  maanden	  verder	  voor	  je	  het	  kunt	  drinken.	  En	  ik	  doe	  het	  op	  zeer	  
bescheiden	  schaal.	  Verder	  sport	  ik	  veel.	  Fitness,	  mountainbiken	  in	  het	  bos.	  Heb	  
vandaag	  mijn	  eerste	  motorrijles	  gehad.	  En	  de	  tuin.	  
K:	  ja	  de	  tuin	  was	  niet	  echt	  onderhouden.	  We	  proberen	  er	  nu	  iets	  moois	  van	  te	  
maken.	  
T:	  we	  hebben	  net	  de	  coniferen	  gehalveerd.	  
K:	  we	  gaan	  een	  moestuin	  maken	  en	  kijken	  of	  we	  groene	  vingers	  hebben.	  
T:	  er	  komt	  een	  kippenhok	  met	  kippen	  zonder	  een	  haan	  
K;	  ik	  schilder,	  maak	  illustraties	  bij	  mijn	  teksten	  en	  andere	  dingen.	  
Als	  mensen	  het	  leuk	  vinden	  :	  mijn	  website	  is:	  www.biofocuscommunicatie.	  	  
	  
Missen	  jullie	  niet	  iets?	  Er	  is	  geen	  openbaar	  vervoer,	  er	  zijn	  geen	  winkels	  b.v..	  
K:	  nou	  nee,	  vanuit	  Norg	  was	  het	  openbaar	  vervoer	  naar	  Groningen	  slechter	  
geregeld.	  Vanuit	  Zuidlaren	  ben	  je	  zomaar	  op	  de	  Grote	  Markt.	  Het	  is	  maar	  hoe	  je	  het	  
bekijkt:	  wij	  kunnen	  makkelijk	  naar	  de	  stad	  en	  vrienden	  komen	  ook	  gemakkelijk	  hier.	  	  
T:	  Toen	  we	  hier	  kwamen,	  hadden	  we	  een	  heel	  klein	  oud	  autootje.	  Ik	  heb	  er	  een	  
scooter	  bij	  gekocht.	  Daarmee	  ga	  ik	  naar	  mijn	  werk	  en	  dat	  gaat	  prima.	  Een	  half	  uur.	  
Ik	  vermijd	  het	  Julianaplein.	  En	  we	  hebben	  nu	  een	  betere	  auto.	  	  
	  
Jullie	  missen	  het	  niet?	  
K:	  Vroeger	  woonden	  we	  in	  de	  stad	  en	  gingen	  we	  hierheen	  om	  te	  wandelen	  of	  te	  
fietsen.	  Nu	  wonen	  we	  eigenlijk	  dichtbij.	  Wat	  ik	  misschien	  wel	  een	  beetje	  mis,	  is	  een	  
winkel	  of	  bibliotheekje.	  Niet	  eens	  zozeer	  voor	  de	  fles	  melk,	  maar	  meer	  voor	  het	  
contact	  met	  andere	  mensen.	  
Samenvattend:	  ons	  huis	  is	  niet	  zo	  groot,	  maar	  voelt	  wel	  groot.	  Boven	  geen	  
verwarming,	  was	  even	  koud	  deze	  winter,	  maar	  dat	  vergeet	  je	  meteen	  als	  de	  zon	  
weer	  schijnt.	  En	  zoveel	  ruimte	  om	  je	  huis.	  In	  vergelijking	  met	  de	  stad	  is	  dit	  een	  luxe,	  
want	  daar	  moest	  je	  vechten	  voor	  elk	  plekje.	  Iedereen	  groet	  elkaar	  en	  als	  men	  dat	  
niet	  doet,	  komen	  ze	  niet	  van	  hier.	  Er	  is	  geen	  sociale	  controle,	  maar	  de	  buurman	  
meldt	  wel	  even	  als	  ik	  de	  lichten	  van	  de	  auto	  ben	  vergeten	  uit	  te	  doen.	  Je	  praat	  met	  
de	  buren	  en	  andere	  mensen.	  We	  voelen	  ons	  hier	  thuis.	  

Er	  is	  nog	  een	  hoeveelheid	  bloemzaadmengsel	  over	  waarmee	  we	  
vorig	  jaar	  in	  het	  kader	  van	  BloemenZEEGSE	  de	  bermen	  op	  een	  
paar	  plekken	  hebben	  ingezaaid.	  Wie	  een	  zakje	  wil,	  kan	  dat	  halen	  
bij	  Jacob	  Oeben,	  Hoofdweg	  4.	  	  
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Even voorstellen: 
Ina	  Boerma	  en	  Marianne	  Nieuwenhuis	  
Schipborgerweg	  9	  
Trijnie	  Martijn	  
	  
Jullie	  wonen	  sinds	  27	  maart	  in	  Zeegse,	  waar	  
woonden	  jullie	  hiervoor?	  
Midden	  in	  de	  stad	  Groningen,	  Petrus	  
Campersingel,	  achter	  het	  UMCG.	  Daar	  hebben	  
we	  ook	  een	  jaar	  of	  zeven,	  acht	  met	  plezier	  
gewoond	  met	  alle	  voordelen	  van	  de	  stad.	  Je	  

loopt	  zo	  naar	  de	  binnenstad,	  markt,	  schouwburg	  om	  de	  hoek	  enz.,	  maar	  we	  hadden	  
altijd	  nog	  zoiets	  van:	  nou	  een	  keer	  naar	  buiten.	  Wel	  heel	  spannend,	  want	  we	  waren	  
wel	  echte	  stadjers	  geworden.	  En	  dan	  moet	  je	  dat	  natuurlijk	  niet	  uit	  blijven	  stellen,	  
maar	  gewoon	  een	  keer	  doen.	  
	  
Heb	  ik	  een	  vervelende	  vraag:	  hoe	  oud	  zijn	  jullie?	  
I:	  ik	  ben	  62,	  dat	  ging	  wel	  een	  rol	  spelen.	  Hoe	  wil	  ik	  verder	  met	  mijn	  toekomst.	  Hoe	  
lang	  wil	  ik	  nog	  werken.	  En	  als	  ik	  niet	  meer	  werk,	  wat	  wil	  ik	  dan	  doen?	  
M:	  en	  ik	  49,	  en	  ik	  moet	  dus	  nog	  wel	  even	  doorwerken.	  Maar	  ook	  voor	  mij	  gold,	  als	  
we	  nog	  een	  keertje	  naar	  buiten	  willen,	  moeten	  we	  daar	  ondanks	  de	  huizenmarkt	  
niet	  nog	  eens	  vijf	  of	  tien	  jaar	  mee	  wachten.	  	  
I:	  We	  hebben	  de	  keuze	  destijds	  nog	  een	  jaar	  uitgesteld.	  De	  crisis	  werd	  minder	  en	  
toen	  hebben	  we	  binnen	  drie	  maanden	  ons	  huis	  verkocht	  en	  hadden	  we	  onze	  
handen	  vrij.	  
	  
Hoe	  kwamen	  jullie	  in	  Zeegse	  terecht?	  
I:	  We	  hadden	  al	  veel	  rond	  gekeken	  en	  in	  eerste	  instantie	  ook	  niet	  echt	  voor	  Zeegse	  
gekozen.	  We	  kenden	  Zeegse	  wel,	  we	  zijn	  ook	  wandelaars	  en	  hebben	  heel	  vaak	  
vanaf	  hier	  naar	  de	  Drentsche	  Aa	  gelopen.	  Toen	  vroeg	  Marianne:	  heb	  je	  dat	  huis	  in	  
Zeegse	  gezien?	  Ik	  had	  hem	  overgeslagen,	  de	  erker,	  nou,	  ik	  weet	  het	  niet.	  Eerste	  
foto	  niet	  bijzonder.	  Toen	  zei	  M:	  ik	  zou	  toch	  maar	  eens	  goed	  kijken	  naar	  dat	  huis.	  
M	  vult	  aan:	  Noord	  Drenthe	  zat	  er	  wel	  in,	  want	  ik	  wilde	  heel	  graag	  naar	  het	  werk	  
blijven	  fietsen	  en	  dat	  is	  zo’n	  20	  km.	  
	  
Dus	  de	  volgende	  vraag:	  wat	  is	  jullie	  beroep?	  
M:	  ik	  werk	  in	  het	  Martini	  ziekenhuis	  als	  onderzoek	  coördinator	  op	  het	  
brandwondencentrum.	  En	  ik	  ben	  landelijk	  hoofd	  voor	  de	  klinische	  
onderzoeksprogramma’s	  van	  de	  samenwerkende	  brandwondencentra.	  Maar	  mijn	  
standplaats	  is	  Groningen.	  En	  daar	  ben	  ik	  blij	  mee.	  Het	  brandwondencentrum	  is	  in	  
het	  Martini	  ziekenhuis,	  en	  vanaf	  hier	  is	  dat	  binnen	  door	  18	  km.	  	  
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Dus	  ik	  fiets	  de	  meeste	  dagen.	  Ik	  vind	  dat	  heerlijk.	  Ik	  had	  het	  huis	  gezien	  en	  het	  leek	  
me	  erg	  mooi.	  Je	  moest	  wel	  even	  door	  de	  foto’s	  heen	  kijken.	  
I:	  ons	  geluk	  is	  ook	  geweest,	  dat	  er	  andere	  mensen	  waren,	  die	  heel	  veel	  
belangstelling	  hadden,	  maar	  die	  afknapten	  op	  de	  drukte	  bij	  mooi	  weer.	  Wij	  vinden	  
dat	  geen	  punt,	  een	  beetje	  reuring,	  is	  prima.	  
	  
En	  Ina,	  wat	  doe	  jij?	  
Ina	  vertelt:	  Ik	  ben	  van	  oorsprong	  verpleegkundige,	  ben	  vanaf	  1980	  ook	  werkzaam	  
op	  het	  brandwondencentrum.	  Sinds	  2000	  werk	  ik	  als	  nurse	  practitioner,	  waarbij	  ik	  
ook	  taken	  overneem	  van	  de	  arts	  en	  de	  psycholoog,	  zowel	  klinisch	  als	  poliklinisch.	  
We	  geven	  de	  patiënten	  en	  de	  familie	  vanuit	  ons	  multidisciplinair	  team	  heel	  
intensieve	  ondersteuning.	  Met	  deze	  functie	  ziet	  de	  patiënt	  na	  ontslag	  meestal	  
dezelfde	  persoon	  en	  dat	  werkt	  heel	  goed.	  De	  patiënt	  wil	  kwaliteit	  van	  zorg	  en	  
bereikbaarheid.	  Dat	  kunnen	  wij	  bieden..	  
	  
Even	  terug	  naar	  Zeegse.	  Wat	  bepaalde	  de	  keuze?	  
I:	  de	  rust,	  de	  ruimte,	  het	  kleine	  dorp	  vind	  ik	  heel	  prettig.	  En	  de	  gemeenschap,	  daar	  
willen	  we	  wel	  onderdeel	  van	  zijn.	  Je	  loopt	  hier	  de	  tuin	  uit,	  het	  bos	  in,	  waar	  vind	  je	  
dat	  nog?	  
M:	  jij	  zegt:	  ik	  heb	  nog	  steeds	  het	  gevoel,	  dat	  ik	  op	  vakantie	  ben.	  
I:	  ja,	  dat	  gevoel	  heb	  ik	  nog	  steeds.	  
M:	  en	  ik	  loop	  hier	  lekker	  hard,	  hetzelfde	  rondje	  wat	  ik	  vroeger	  deed	  om	  de	  hond	  uit	  
te	  laten.	  
	  
Maar	  goed,	  Zeegse	  heeft	  geen	  winkels,	  geen	  openbaar	  vervoer.	  Heel	  iets	  anders	  
dan	  de	  binnenstad	  van	  Groningen.	  
I:	  Ik	  zou	  niet	  in	  een	  groot	  dorp	  gaan	  wonen.	  Ik	  kom	  uit	  Paterswolde,	  daar	  zou	  ik	  nu	  
niet	  willen	  wonen.	  En	  op	  zich	  heb	  je	  toch	  alles	  redelijk	  dichtbij	  qua	  winkels.	  En	  
Groningen	  en	  Assen	  zijn	  ook	  niet	  ver.	  
	  
M:	  we	  hebben	  nu	  het	  beste	  van	  twee	  werelden,	  hier	  wonen	  en	  de	  geneugten	  van	  
de	  stad	  redelijk	  dichtbij.	  We	  gaan	  nog	  steeds	  naar	  de	  schouwburg,	  naar	  zeer	  
verschillende	  voorstellingen.	  In	  principe	  elke	  maand	  een	  keer:	  ballet,	  muziek,	  
toneel,	  cabaret.	  
	  
Verdere	  hobby’s?	  
M:	  ik	  roei	  bij	  De	  Hunze,	  ongeveer	  1x	  per	  week,	  geen	  wedstrijden	  meer,	  maar	  ik	  vind	  
dat	  geweldig,	  en	  verder	  een	  beetje	  fietsen	  en	  hardlopen.	  Hardlopen	  is	  niet	  mijn	  
grootste	  hobby,	  maar	  we	  lopen	  elk	  jaar	  de	  Run	  van	  Winschoten	  voor	  het	  goede	  
doel,	  de	  Stichting	  Burns	  Turiani,	  10	  km.	  
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Voor al uw feesten en partijen! 

Inclusief prachtig terras met uitzicht op de Brink! 

 
www.wittehuiszeegse.nl 

0592-541618 
 

En	  Ina?	  
We	  hebben	  met	  een	  aantal	  mensen	  de	  Stichting	  Burns	  
Turiani	  (www.turiani.nl)	  opgericht.	  We	  steunen	  een	  
ziekenhuisje	  in	  Tanzania.	  Een	  van	  onze	  chirurgen	  heeft	  
daar	  als	  Memisa	  –arts	  gewerkt.	  Opereren	  is	  een	  kant,	  
maar	  we	  proberen	  daar	  ook	  de	  verpleegkundige	  kant	  

te	  verbeteren.	  We	  richten	  ons	  op	  preventie,	  hygiëne	  etc.	  
Verder	  wondzorg	  en	  brandwondenzorg.	  Dat	  is	  daar	  heel	  erg	  minimaal.	  Ik	  ga	  daar	  
twee	  keer	  per	  jaar	  twee	  weken	  naar	  toe,	  samen	  met	  andere	  deskundigen.	  We	  
proberen	  een	  programma	  samen	  te	  stellen	  waar	  behoefte	  aan	  is,	  met	  als	  
uitgangspunt	  dat	  de	  mensen	  het	  daar	  ook	  kunnen	  uitvoeren.	  We	  trainen	  de	  
mensen	  en	  stapje	  voor	  stapje	  kun	  je	  met	  elkaar	  goede	  resultaten	  bereiken.	  Ook	  
betaalt	  de	  stichting	  opleidingen	  voor	  mensen	  in	  het	  ziekenhuis	  Dat	  kan	  o.a	  door	  de	  
Run	  van	  Winschoten.	  Binnenkort	  stop	  ik	  met	  werken	  en	  zal	  ik	  meer	  tijd	  hebben	  
voor	  de	  stichting	  en	  mijn	  hobby’s	  zoals	  beeldhouwen	  en	  handwerken.	  Verder	  loop	  
ik	  een	  beetje	  hard,	  niet	  fanatiek.	  Maar	  ik	  weet	  ook	  dat	  deze	  tuin	  mijn	  nieuwe	  
hobby	  wordt,	  heerlijk.	  
M:	  En	  de	  kleinkinderen	  hebben	  al	  veel	  goede	  klimbomen	  ontdekt.	  
I:	  ja	  ,	  en	  kikkerdril.	  Daar	  heeft	  de	  juf	  in	  Amsterdam	  meteen	  een	  mooi	  project	  van	  
gemaakt.	  Ze	  volgen	  daar	  de	  ontwikkeling	  van	  Zeegser	  kikkers	  in	  de	  klas.	  Ik	  lees	  ook	  
heel	  erg	  graag,	  maar	  daar	  is	  op	  dit	  moment	  weinig	  tijd	  voor.	  Het	  is	  nog	  even	  druk,	  
maar	  het	  is	  een	  heerlijk	  huis	  op	  een	  fantastische	  plek.	  Een	  huis	  waar	  je	  goed	  voor	  
moet	  zorgen.	  We	  hopen	  de	  mensen	  in	  Zeegse	  te	  ontmoeten,	  daar	  zien	  we	  naar	  uit.	  
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Kritische noten……. 

Verloedering	  
Zeegse	  start	  op	  
voormalige	  
camping?	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Ophaalrooster?	  
Wie,	  wat,	  waar?	  
Opbrengst?	  	  
Voor	  wie?	  
Weet	  u	  het?	  
De	  meeste	  
Zeegsenaren	  
niet…….	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Opslag	  takken	  als	  
erfafzetting?	  
Of	  geoorloofde	  
besparing	  op	  
stortkosten?	  
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Paasvuur 2015 
 
Het was erg 
gezellig en 
het vuurtje 
was werkelijk 
perfect dit 
jaar! 
Wat heerlijk 
toch als je 
als voorzitter 
eenmaal per 
jaar dit soort 
acties mag 
uitvoeren! 	  
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Een nieuwe visie op planten 
Freddie	  de	  Boer	  
	  
Ooit,	  in	  de	  tijd	  van	  mijn	  jeugd	  en	  mijn	  opleiding	  tot	  hovenier,	  stond	  mijn	  
leven	  in	  de	  ban	  van	  planten.	  Nu,	  in	  het	  heden,	  is	  dat	  nog	  steeds	  zo,	  maar	  
heb	  ik	  wel	  veel	  bijgeleerd	  en	  leer	  ik	  nog	  steeds.	  Iets	  wat	  voor	  mij	  op	  het	  
gebied	  van	  planten	  heel	  bijzonder	  is,	  is	  voor	  een	  ander	  iets	  abstracts,	  of	  
zelfs	  ver	  weg.	  	  
Het	  is	  vast	  iedereen	  opgevallen	  dat	  er	  tegenwoordig	  veel	  te	  doen	  is	  op	  het	  
gebied	  van	  het	  verbouwen	  van	  eigen	  groenten	  en	  kruiden.	  Dat	  is	  goed	  en	  
geeft	  een	  positief	  gevoel	  voor	  velen.	  Deze	  nieuwe	  trend	  is	  leuk	  en	  
avontuurlijk.	  Velen	  leren	  wat	  al	  even	  was	  vergeten.	  Ik	  wil	  in	  dit	  artikel	  het	  
nut	  van	  planten	  laten	  zien,	  voelen	  en	  ruiken.	  Dat	  voelen	  en	  ruiken	  zal	  op	  
papier	  niet	  meevallen,	  maar	  ik	  ga	  mijn	  best	  doen.	  
	  
	  
	  
	  
Zien	  
Als	  we	  ‘s	  morgens	  onze	  ogen	  open	  doen	  en	  naar	  buiten	  kijken	  zien	  we	  (in	  
ons	  groene	  Zeegse	  en	  omgeving)	  veel	  planten.	  Denk	  je	  eens	  in	  als	  deze	  er	  
niet	  zouden	  zijn,	  dat	  alles	  kaal	  en	  dor	  is.	  Voor	  mij	  is	  deze	  oase	  van	  planten	  
een	  groot	  geschenk	  en	  ik	  geniet	  er	  alle	  dagen	  van!	  Ik	  vermoed	  dat	  ook	  de	  
meesten	  van	  jullie	  er	  ook	  zo	  over	  denken.	  Dat	  stukje	  zien	  in	  onze	  
leefomgeving	  is	  dus	  belangrijk.	  	  
	  
Voelen	  
Nu	  het	  jonge	  blad	  aan	  de	  bomen	  en	  de	  struiken	  komt,	  is	  er	  ook	  veel	  te	  
voelen.	  Loop	  maar	  eens	  de	  tuin	  in	  om	  te	  voelen	  hoe	  zacht	  het	  jonge	  blad	  is.	  
Ook	  een	  krop	  sla	  is	  een	  plant	  en	  we	  willen	  deze	  graag	  vers	  en	  knapperig	  op	  
ons	  bord	  hebben.	  Lekker	  en	  gezond	  bovendien!	  Maar	  voelen	  is	  meer	  dan	  
het	  tasten.	  De	  energie	  van	  planten	  is	  al	  eeuwen	  onderwerp	  van	  gesprek,	  de	  
energetische	  krachten	  van	  een	  eik,	  de	  rust	  en	  de	  koelte	  van	  een	  linde	  en	  de	  
aarding	  van	  een	  es,	  els	  en	  wilg	  tegen	  bijvoorbeeld	  stralingen.	  Zonder	  er	  bij	  
na	  te	  denken	  en	  vaak	  zonder	  het	  letterlijk	  te	  voelen,	  doen	  planten	  veel	  
meer	  dan	  alleen	  onze	  omgeving	  aankleden	  en	  kleuren.	  
	  



	  

16	  

Geuren	  
Als	  ik	  kijk	  naar	  een	  lindeboom	  die	  in	  bloei	  staat,	  kan	  ik	  er	  niet	  om	  heen,	  hij	  
geurt	  lekker	  zoet.	  Heerlijk	  om	  lindebloesemthee	  van	  te	  zetten,	  verkoelend	  
en	  rustgevend.	  Ook	  bijen	  en	  mieren	  kennen	  deze	  gave	  van	  de	  lindeboom.	  
Voor	  veel	  dieren	  is	  de	  werking	  van	  planten	  een	  gewoon	  alledaags	  
geneesmiddel	  zonder	  bijwerkingen.	  
	  
Bloemen	  
Zo	  kom	  ik	  bij	  de	  bloemen.	  Momenteel	  is	  ook	  het	  eten	  van	  bloemen	  erg	  
gewild.	  Eigenlijk	  eten	  we	  zonder	  na	  te	  denken	  al	  jaren	  bloemen,	  denk	  maar	  
aan	  bloemkool	  en	  broccoli.	  Ok	  toegegeven,	  de	  bloemen	  zitten	  nog	  in	  de	  
knop,	  maar	  toch.	  Het	  eten	  van	  bloemen	  is	  niet	  alleen	  lekker	  maar	  ook	  
gezond	  en	  geneeskrachtig.	  Jullie	  kennen	  vast	  wel	  de	  kamille	  die	  als	  thee	  
heerlijk	  geurt,	  rust	  geeft	  en	  een	  reinigende	  werking	  heeft	  op	  de	  huid.	  De	  
goudsbloem	  (Calandula)	  kun	  je	  heerlijk	  op	  een	  salade	  gebruiken	  en	  ook	  in	  
dranken	  met	  zijn	  vrolijke	  kleuren.	  Goed	  tegen	  zweren	  en	  steenpuisten,	  
bloedarmoede	  en	  verzachtend	  bij	  bijensteken.	  
	  
Nu	  nog	  een,	  en	  deze	  overbekende	  struik	  is	  voor	  velen	  een	  verrassing,	  de	  
vlierbes	  (Sambucus	  nigra).	  Een	  beetje	  ondergewaardeerd,	  maar	  van	  zijn	  
bloemschermen	  kan	  heerlijke	  thee	  worden	  gezet,	  zoet	  en	  krachtig,	  het	  
helpt	  bij	  keelpijn	  en	  amandelontsteking,	  maar	  ook	  bij	  reuma	  en	  
blaasontsteking.	  Al	  is	  het	  gebruik	  van	  eetbare	  bloemen	  vooral	  een	  zaak	  van	  
kleur	  en	  smaak,	  ze	  spelen	  zeker	  ook	  een	  rol	  bij	  de	  gezondheid.	  
	  
Omdat	  ik	  in	  de	  loop	  van	  mijn	  leven	  al	  veel	  van	  deze	  vaak	  simpele	  planten	  
met	  hun	  krachten	  heb	  gebruikt,	  wil	  ik	  die	  kennis	  ook	  delen.	  Genieten	  is	  
belangrijk!	  Maar	  ook	  nu	  weer:	  ga	  niet	  zelf	  experimenteren	  zonder	  een	  
doktersadvies,	  want	  meten	  is	  weten.	  Ook	  kennis	  op	  het	  gebied	  van	  planten	  
is	  nodig,	  de	  goede	  plant	  voor	  je	  hebben	  is	  heel	  belangrijk,	  laat	  je	  hierin	  niet	  
meeslepen	  met	  het	  risico	  op	  een	  te	  sterke	  werking	  of	  een	  verkeerde	  keuze	  
in	  combinatie	  met	  geneesmiddelen.	  Maar	  vooral	  blijf	  genieten	  van	  de	  
kracht	  van	  planten,	  we	  hebben	  er	  nooit	  genoeg	  van!	  
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NOG	  GEEN	  LID?	  
	  
Dat	  kan	  natuurlijk	  nog	  steeds.	  
Wilt	  u	  de	  Vereniging	  Dorpsbelangen	  
Zeegse	  steunen,	  wilt	  u	  meedenken,	  
praten	  en	  beslissen	  over	  uw	  dorp,	  maak	  
dan	  uw	  lidmaatschapsbijdrage	  over	  op	  
NL45	  INGB	  0001	  2212	  16	  
t.a.v.	  Vereniging	  Dorpsbelangen	  Zeegse	  
De	  kosten	  van	  het	  lidmaatschap	  zijn	  voor	  
het	  eerste	  gezinslid	  €	  10,-‐	  ,	  
Voor	  het	  2e	  en	  elk	  volgend	  gezinslid	  €	  2,-‐.	  
	  
	  
 

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Bestuursleden	  
Erik	  Nieswaag	   	  	   niesw004@planet.nl	   	   tel	  543696	  
Geja	  van	  Zuiden	   	  	   gejavz@live.nl	   	   	   tel	  544358	  
Morijn	  Bourgonje	   morijnbourgonje@gmail.com	   tel	  543332	  
Ingmar	  van	  der	  Woude	   ikwoude@gmail.com	   	   tel	  0651389658	   	  
	  
Taakverdeling:	  

• Feestcommissie:	  	  
Klaas	  Hooijer,	  Ingmar	  van	  der	  Woude,	  Stien	  Veenstra	  

• Historische	  commissie:	  	  
Alian	  Speelman,	  Reg	  Mulder,	  Fenny	  Mesander,	  Arend	  Arends,	  Wietse	  
Homan,	  Geja	  van	  Zuiden	  

• Verkeerscommissie:	  	  
Jan	  Sikkema,	  Hans-‐Paul	  Riemsma,	  Klaas	  Hooijer,	  Geja	  van	  Zuiden	  

• Oliebollenbakcommissie:	  Erik	  Nieswaag	  en	  andere	  vrijwilligers	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  

 


